
Jaarverslag 2023   Atletiek Team  

 
Bezetting commissie per 31/12/2023 
Functie en taken 

Voorzitter Peter van der Schoot  

Secretaris Jessica Breunesse 

Entree begeleiding Jessica Breunesse 

Coördinator pupillen John Dankers 

Coördinator A-Atletiek John Dankers 

Coördinator ABCD junioren en Masters Stéphane Wienneke 

Coördinator selectie Niels Alofsen 

Penningmeester Coen Hulsman 

Materiaalbeheer Aswin Jägers 

WOC afgevaardigde Aswin Jägers 

 
Activiteiten/resultaten 2023 
 
2023 stond in het teken van de baanrenovatie en opening. In de 1e helft van het jaar was 
door de vertraging de baan beperkt te gebruiken en werd er uitgewekenen naar de baan 
van Zuidwal, AV Tempo en BAV. Daarnaast was het belangrijk voor de jeugd om in de 
winter ook indoor te trainen.  
 
Gelukkig is het ATC bereid gevonden om een aantal zaaldelen aan ons te verhuren, 
zodat we deze groepen konden onderbrengen. Het niet kunnen gebruiken van onze 
eigen baan is een enorme logistieke uitdaging die gelukkig door de samenwerking met 
andere verenigingen goed is verlopen. Dus alle trainingen zijn onder deze 
omstandigheden goed verlopen. Dit is een groot compliment voor alle trainers. 
 
Groot was de vreugde toen op 9 juni de baan officieel geopend werd. In het weekend 
van 9 en 10 juni was het maar liefst 2 dagen feest om te vieren dat onze nieuwe baan 
met maar liefst 8 lanen officieel in gebruik is genomen. 
 
Qua prestaties is het een topjaar geweest voor GAC. Er zijn maar liefst 70 medailles 
gehaald op de NK’s, EK's en WK's en 99 clubrecords verbroken. De medailles zijn 
behaald bij Mila, Werpen, Sprint, technische onderdelen en de Meerkamp. Kortom vanuit 
de volledige breedte doet GAC mee. 
 
Bij de pupillen hebben bijna alle leeftijdsgroepen de finale gehaald. Kortom GAC hoort 
weer in de volle breedte bij de top van Nederlands 
 
De focus van het Atletiekteam heeft verder gelegen op de organisatie, de belangrijkste 
taken hierin zijn:  

● Werving trainers 
● Indeling van atleten in zo passend mogelijke trainingsgroepen   
● Indelen van trainers op zo passend en gewenst mogelijke trainingsgroepen en 

trainingstijden 
● Opleiden van de allround trainers 

 

 

 



 
CWA 
Er zijn geen ontwikkelingen met betrekking tot een nieuwe invulling van het CWA. Het is 
belangrijk dat dit initiatief vanuit de betrokkenen. Het AT wacht dit met spanning af. 
 
Materiaal beheer 
Afgelopen jaar is het beschikbare budget verdeeld over de wensen vanuit Bootcamp, 
selectie groepen, allround groepen en wedstrijd materialen. Aangezien de aanvragen 
meer waren dan beschikbaar budget zijn hierin keuzes gemaakt op basis van prioriteit, 
beschikbaarheid voor welke groepen leden etc. Dit zal ook voor 2023 niet anders zijn. 
 
Samenwerking t.b.v. gebruiken beschikbare groepscapaciteiten 
Het Atletiekteam heeft actief de samenwerking breed binnen de wedstrijdatletiek 
gezocht om de capaciteit bij de Selectie, de Plus-groepen en de Allround maximaal te 
benutten zodat leden zo veel mogelijk op de juiste plek zitten en zo langer behouden 
blijven voor de club en er ruimte ontstaat om nieuwe leden te plaatsen en geen 
wachtlijsten te hebben. Daarnaast hebben we de groepen zo heringericht dat er ook 
voor de jongere junioren meer te kiezen valt en er meer op interesse getraind kan 
worden. Er wordt meer maatwerk geleverd dan ooit. Het gevolg daarvan is dat atleten 
minder opzeggen en vaker vriendjes en vriendinnetjes uitnodigen om proef te komen 
trainen. Voorzichtig onderzoek suggereert dat zeker de helft daarvan lid wordt. 
 
Ontwikkeling Indoorhal 

 

Sfeerimpressie multifunctionele indoorhal 

  

 

 

 

 

 



Masterplan Arenapark 

Het Arenapark in Hilversum ontvangt dagelijks duizenden mensen die hier komen 
werken, leren en sporten. Dit kantorenpark is vanaf begin jaren 90 ontwikkeld. Het 
beslaat zo’n 30 hectare en telt 35 gebouwen en meer dan 50 bedrijven. Ook bevinden 
zich op deze locatie scholen met een regionale functie en sportfaciliteiten. Toch is dit 
gebied nog niet af. Diverse percelen liggen braak. Een groot deel van de openbare 
ruimte is niet aangelegd, of heeft een tijdelijke inrichting. Daarom is het project 
Masterplan Arenapark gestart. Dit project maakt plannen over de doorontwikkeling van 
dit gebied tot pakweg 2035. Bij de ontwikkeling van een nieuw masterplan voor het 
Arenapark ligt de focus op de combinatie van werken, leren en sporten.  

Het masterplan is opgedeeld in 3 ontwikkelingskavels A,B, en C. De eerste focus van de 
ontwikkeling ligt op Kavel B, waarbij sport met het zwembad, actions sporthal en 
multifunctionele hal dominant aanwezig is. 

De verwachting is dat in 2024 in de raad de vervolgstappen worden bepaald. 

  

 

 

 
 

   

Multifunctionele indoorhal 

Vanuit de Gooische Atletiek Club is één van de initiatieven om sport verder te laten is de 
groei een indoor atletiekhal. In 2019 is besloten door de gemeente om samen met GAC 
een haalbaarheidsonderzoek in te zetten. In het plan komt duidelijk naar voren, dat deze 
hal veel meer is dan een trainingshal voor GAC. Door het multifunctionele karakter 
kunnen veel verschillende partijen gebruik maken van deze hal. Dit betekent dat werken, 
leren en sporten hier samenkomen. Hierdoor is de hal niet alleen belangrijk voor GAC, 
maar geeft dit ook een enorme impuls aan sport in heel Hilversum. 



Belang indoorhal GAC 

In de winter wordt door atleten vaak gebruik gemaakt van indoor atletiekhallen. Het 
Nederlandse klimaat leent zich niet om 12 maanden per jaar buiten te trainen. Zeker 
voor explosieve atletiekonderdelen is het gevaarlijk om in koudere omstandigheden te 
trainen. Spieren reageren anders en de korte krachtexplosies leggen een enorme druk 
op het lijf van een atleet. Het aantal indoor atletiekhallen in Nederland is beperkt. Er zijn 
ongeveer 10 indoorhallen en de Hilversumse vereniging moet voor trainen in een 
indoorhal uitwijken naar bijvoorbeeld Utrecht, Arnhem of Amsterdam. 

De Gooische Atletiek Club behoort qua ledenaantal tot de vier grootste 
atletiekverenigingen van Nederland. Een indoor atletiekhal zou een grote impuls 
betekenen voor de ontwikkeling van atletiek in Hilversum. Bovendien kan een indoor 
atletiekhal ook worden gebruikt door Nike, door het MBO College Hilversum, ATC, 
sportonderwijs en andere atletiekverenigingen in de regio. Tevens is het de bedoeling 
dat in het pand van de indoorhal ruimte komt voor sportaanverwante zaken zoals een 
krachtruimte, fysiotherapie, sport diëtetiek en andere aan sport gerelateerde activiteiten. 

 Daarnaast moet de hal breed inzetbaar zijn voor andere sporten en voor sportonderwijs, 
zodat een brede doelgroep gebruik kan maken van de hal. 

Het haalbaarheidsonderzoek is inmiddels afgerond en wordt met het totale masterplan 
voorgelegd aan de gemeente. Dit besluit is in juli 2020 in de raad aangenomen, waarbij 
er nog wel een aantal zaken verder onderzocht moeten worden. 

Verdere stappen 

De raad heeft in 2023 het besluit genomen om de multifunctionele indoorhal op het 
sportpark te bouwen. Dit betekent dat in 2024 het bestemmingsplan in de raad 
aangenomen moet worden en dat er een start wordt gemaakt met de PVE voor de 
indoorhal. 

 

NK 2024 – 2027 

Inleiding 

Hilversum is een stad met een rijke sportgeschiedenis en een bloeiend 
verenigingsleven. De Gooise Atletiek Club (GAC) is één van deze verenigingen. Als 
GAC dragen wij bij aan het toegankelijk houden van sporten en bewegen voor alle 
Hilversummers. Dat doen we door een breed aanbod van atletiek en loopsport. Van 
gezamenlijk wandelen en nordicen via samen recreatief hardlopen tot aan competitief 
hardlopen en baanatletiek. 

De baanatletiek heeft zich de laatste jaren sterk ontwikkeld. Met de ingebruikname van 
de door de gemeente Hilversum vernieuwde atletiekbaan zijn we in staat om nog meer 
Hilversummers de gelegenheid te bieden om atletiek te beleven. Niet alleen door zelf op 
eigen niveau atletiek te bedrijven maar ook om atletiekwedstrijden te kijken. De nieuwe 
baan voldoet namelijk aan de specificaties die vereist zijn voor wedstrijden van de 
Atletiekunie (AU). 

 

 



Onze mooie nieuwe baan en de ontwikkeling van onze prestaties heeft ertoe geleid dat 
we het aanbod van de AU hebben gekregen om de komende vier jaar een reeks NK’s te 
organiseren. Dat kunnen we niet alleen. De medewerking en hulp van de gemeente 
Hilversum zijn cruciaal. Met deze subsidieaanvraag doen we een beroep om financieel 
bij te dragen aan het succes van deze NK’s in Hilversum. 

Het NK atletiek 

Het Nederlands Kampioenschap Atletiek, kortweg NK Atletiek genoemd, is een jaarlijks 
terugkerend sportevenement in Nederland dat de nationale topatleten samenbrengt om 
te strijden voor de titel van nationaal kampioen in verschillende atletiekdisciplines. Het 
NK Atletiek heeft een belangrijke plaats binnen de Nederlandse sportwereld, draagt bij 
aan een positief sportief klimaat binnen Hilversum en aan een positief sportief imago van 
de gemeente: 

1. Het NK Atletiek fungeert als een platform om atletiek als sport te promoten en 
atleten aan te moedigen om hun talenten te ontwikkelen. Het evenement trekt 
toeschouwers van alle leeftijden en inspireert jonge atleten om te streven naar 
succes in de atletiek. 
 

2. Het NK Atletiek dient als kwalificatietoernooi voor internationale evenementen. 
Atleten die hier  presteren, kunnen zich kwalificeren voor deelname aan deze 
wereldwijde wedstrijden. 
 

3. Het NK Atletiek biedt een gelegenheid voor toeschouwers om topsport van 
dichtbij te ervaren en atleten te zien excelleren in verschillende disciplines. Dit 
kan inspirerend zijn voor mensen van alle leeftijden om zelf actiever te worden en 
deel te nemen aan atletiek of andere sporten. 
 

4. Het evenement brengt de Nederlandse atletiekgemeenschap samen, inclusief 
atleten, coaches, officials en fans. Dit draagt bij aan een gevoel van eenheid en 
gemeenschap binnen de sport. 
 

5. Het NK Atletiek trekt bezoekers en deelnemers van buiten de gaststad, wat 
gunstig is voor de lokale economie. Hotels, restaurants en winkels profiteren van 
het evenement. 
 

6. Het NK Atletiek krijgt aanzienlijke media-aandacht (met als hoogtepunt de 
senioren in 2027). Dit vergroot de zichtbaarheid van de sport en de betrokken 
atleten, maar ook van Hilversum als sportstad. 

Bezoekersaantal: 

Het NK Atletiek trekt jaarlijks 500 - 1500 toeschouwers en sportliefhebbers uit het hele 
land. Het precieze aantal bezoekers kan variëren, maar het is een van de populairste 
atletiekevenementen in Nederland. 

Deelnemers: 

Het NK Atletiek trekt de beste atleten van Nederland aan, zowel op nationaal als 
internationaal niveau. Het aantal deelnemers varieert afhankelijk van de verschillende 
atletiekdisciplines, maar het evenement biedt een podium voor honderden atleten om 
hun vaardigheden te tonen. 

 



Wat gaat GAC organiseren? 

De GAC wil de komende vier jaar de volgende NK’s organiseren: 

1. NK Masters 2024: voor deelnemers van 35 jaar of ouder 
2. NK Meerkamp U18/U20 2025: meerkamp voor junioren, het aanstormend talent 

van de Nederlandse atletiek 
3. NK Junioren U18/U20 2026: individueel voor junioren 
4. NK Senioren 2027: individueel voor de top van de Nederlandse atletiek 

 


